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Tobias den Hartog 

Kabinet houdt rekening met komst nog tienduizenden Oekraïners: 

‘Mogelijk weer asielzoekers in het gras bij Ter Apel’ 

 

Кабмін враховує прибуття десятків тисяч українців: «Можливо, 

шукачі притулку знову в траві на Тер-Апель» 

Державний секретар Міністерства юстиції та безпеки Нідерландів з питань притулку 

і міграції Ерік ван дер Бург повідомив, що на 2023 р. Кабмін враховує прибуття ще 47,5 

тис. біженців з України внаслідок війни з росією. Це означатиме, що до кінця 2023 р. в 

Нідерландах перебуватиме понад 135 тис. українців. Зараз, за даними міністерства, ще 

є місця, адже зайнятість приймальних місць становить 97,3 %, прогноз "залежить від 

багатьох зовнішніх факторів і тому залишається дуже складним". Кожні два місяці 

прогноз перевіряють і виходячи з цього, потужність прийому може бути знову 

збільшена. Прем'єр-міністр  Нідерландів Марк Рютте пообіцяв і надалі допомагати 

Україні "у всіх можливих сферах". З ним погоджується Ван дер Бург, що Нідерланди 

"надаватимуть захист тим, хто тікає від війни в Україні, доки це необхідно". 

 

https://www.ad.nl/politiek/kabinet-houdt-rekening-met-komst-nog-tienduizenden-oekrainers-

mogelijk-weer-asielzoekers-in-het-gras-bij-ter-apel~a3f34dcc/ 

 

Het kabinet houdt voor dit jaar rekening met de komst van nog eens 47.500 
vluchtelingen uit Oekraïne als gevolg van de aanhoudende oorlog met Rusland. Dat meldt 
staatssecretaris Eric van der Burg (Asiel en Migratie) aan de Tweede Kamer. Dat zou inhouden 
dat er eind dit jaar meer dan 135.000 Oekraïners in Nederland verblijven. Afgelopen januari 
waren er ongeveer 88.000 Oekraïners in Nederland. 

Van der Burg ziet op dit moment nog geen aanleiding om meer plek vrij te maken dan 
de voorgenomen 90.000 plekken per 1 juli. Vanaf dan verwacht het kabinet ruim 111.000 
Oekraïense vluchtelingen. Nu is er volgens het ministerie nog wat ruimte, aangezien 97,3 
procent van de opvangcapaciteit bezet is. 

De staatssecretaris benadrukt wel dat de prognose ,,aan vele externe factoren 
onderhevig is en daardoor erg complex blijft”. Iedere twee maanden wordt gekeken of de 
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prognose klopt en zo mogelijk moet worden bijgesteld. Op basis daarvan kan de 
opvangcapaciteit weer worden aangepast. 

Op zijn wekelijkse persconferentie zei premier Mark Rutte dat ,,helaas niets erop wijst 
dat Poetin van plan is snel een einde te maken aan de Russische agressie tegen Oekraïne”. De 
premier zegde toe Oekraïne bij te blijven staan, “op alle mogelijke terreinen”. Van der Burg valt 
hem bij, en schrijft dat Nederland ,,zo lang als nodig bescherming biedt aan hen die de oorlog in 
Oekraïne ontvluchten”. 

Onvermijdelijk 
Het is mogelijk dat er dit voorjaar en deze zomer weer asielzoekers buiten moeten 

slapen bij het aanmeldcentrum in Ter Apel, zei premier Mark Rutte tijdens zijn wekelijkse 
persconferentie. Het kabinet wil dat het liefst voorkomen, maar komt niet met een ‘stoer, groot 
pakket’ aan maatregelen, aldus de premier. 

Volgens de premier is het ‘mogelijk dat het weer gaat gebeuren’ dat asielzoekers 
buiten moeten slapen . ,,We gaan het zien, ik kan niet garanderen dat het niet gaat gebeuren.’’ 
Volgens Rutte is de instroom van asielzoekers er één van ‘zo grote aantallen’ dat het 
onvermijdelijk kan worden. 

Vorig jaar sliepen er ook al honderden asielzoekers, 700 zelfs op één afzonderlijke 
nacht, buiten in Ter Apel omdat er geen opvangplekken waren. Er overleed ook een baby in die 
periode, in een sporthal. 

Die toestand zorgde voor kritiek op het kabinet en politieke rumoer: de coalitiepartijen 
troffen toen een pakket maatregelen om herhaling te voorkomen. Nu wordt echter voorspeld 
dat er nog meer asielzoekers naar Nederland komen dan vorig jaar. In een eerste prognose ging 
het om 67.000 tot 76.000 mensen. 

Het kabinet bespreekt rondom de Voorjaarsnota wat het toenemende aantal 
vluchtelingen betekent voor de begroting. 

Het kabinet overlegt al weken over migratie en zou uiteindelijk tot een plan komen, 
kondigde het eerder al aan. Maar dat ligt gevoelig. CDA en VVD vinden dat de instroom omlaag 
moet worden gebracht, maar D66 en ChristenUnie vinden niet dat dit nodig is. Zij menen dat de 
asielprocedures en de opvang verbeterd moeten worden. Rutte: ,,Maar we moeten de 
instroom aankunnen, nog los van de vraag of je die instroom te hoog vindt of niet.’’ 

Premier Mark Rutte beloofde zijn eigen partij, de VVD, niettemin dat hij de instroom 
wil verlagen. Rutte zei vandaag dat dit zijn eigen ‘politieke oordeel is’ en zijn coalitiepartners 
daar anders over denken. Opvallend was daarbij dat hij zei: ,,Er komt geen groot, stoer pakket 
in antwoord op de problemen met migratie. Dit los je niet met een groot pakket op, je lost het 
op, door dingen te doen die werken.’’ 

Hij zei wel: ,,Je wilt het probleem onder controle krijgen.” Volgens Rutte moeten er 
‘maatregelen worden genomen’, maar hoeft daarvoor niet het coalitieakkoord open te worden 
gebroken. 

Een andere domper die de premier te verstouwen kreeg, is dat het niet gaat lukken om 
in april het langverwachte Landbouwakkoord te sluiten. De komende week wordt volgens 
Landbouwminister Piet Adema ‘een hele lastige week’ voor het Landbouwakkoord, waar hij zich 
‘best een beetje zorgen maakt’. Hij houdt er rekening mee dat na belangenorganisatie Agractie 
deze week nog een partij van tafel loopt. 


